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Besorgniserregend sind die Anzahl und der Zustand älterer Fahrzeuge. Erhebliche Mängel,
insbesondere auch an der Technik, sind der kritischen wirtschaftlichen Situation und dem daraus
resultierenden Sparverhalten zuzurechnen. Dies führt auch zu Vernachlässigungen bei der
Motorwartung. Welche Auswirkungen sich dadurch im Motor ergeben können, wird beim folgenden
Fall deutlich. Im Ingenieurbüro Tonk sollten die Ursache für den Leistungseinbruch und den
übermäßigen Ölverbrauch des Motors kurz nach dem Fahrzeugkauf festgestellt werden.

Engine damage due to insufficient engine oil supply
There is considerable concern about the number and condition of older vehicles. Due to the critical
economic situation, many vehicles have significant technical defects that remain unrepaired as
people try to save money wherever they can. This also results in a lack of vehicle maintenance. The
paper shows what consequences this can have for the engine. Engineering consultants were asked
to determine the reason why a vehicle had a loss of power and excessive oil consumption shortly
after it was purchased.
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